
PROTOKÓŁ NR 68/14

z posiedzenia Komisji: 

Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa oraz

Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 15 stycznia 2014 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Kamila Pietraszek– Przewodnicząca Komisji,

2. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

3. Teresa Szczepańska, 

4. Zofia Ujma,

5. Krzysztof Kapała, 

6. Mariusz Kubiak,

7. Paweł Pituch,

8. Artur Wrona.

Nieobecni usprawiedliwieni: Adam Bierowski, Roman Kołodziej.

Zaproszone osoby:

9. Zbigniew Mazurak,

10. Agata Młodawska,

11. Bartłomiej Nawrocki,

12. Witold Szczudłowski.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Omówienie programu nowopowstałej Spółki z o. o.  wskutek przekształcenia Zw. Gm. Kar.

3. Omówienie i analiza systemu „śmieciowego” funkcjonującego od 1.07.2013.

4. Sprawy różne.

Ad.  1  Posiedzenie  obydwu  komisji  prowadziła  Przewodnicząca  K.O.Ś.H.U.iR.  Pani  Kamila

Pietraszek. 

Zapoznała zebranych z porządkiem obrad, który to porządek został przyjęty jednogłośnie.

Ad.  2  Prowadząca  poprosiła  przybyłego  na  posiedzenie  dyrektora  Z.G.K.  P.  Szczudłowskiego  o

informacje na temat przekształcenia Zakładu Budżetowego jakim było „wysypisko” w Spółkę z ograniczoną

odpowiedzialnością,  ponieważ  jednostki  sektora  zakładu  publicznego  nie  mogą  prowadzić  gospodarki

śmieciowej.

Wszelkie decyzje w sprawie przekształcenia są już wydane na trwale. Spółka będzie prowadzić i zajmować się

tym wszystkim czym do tej pory zajmo0wało się „wysypisko”. Udziałowcem S-ki w 100% jest Związek Gmin
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Karkonoskich, ten też tworzy Walne Zgromadzenie S-ki.

Przez okres pięciu lat spółka nie może osiągnąć zysku większego niż 6%, po pięciu latach ceny za usługi mogą

być uwolnione.

Spółka realizuje cele statutowe ZGK w 100%, zobowiązuje się co miesiąc zdawać sprawozdanie ze swojej

działalności ZGK – udziałowcowi a co za tym idzie o jej działalności informowani będą członkowie ZGK czyli

przedstawiciele miast i gmin, tworzących związek.

Regionalną Instalację Przetwarzania Odpadów Komunalnych (RIPOK) – pełen status RIPOK-u posiada do

2018 roku.

Ad. 3 Następnie prowadząca poprosiła o wyniki funkcjonowania „ustawy śmieciowej” od 1.07.2013 r.

(półrocze). Pan Nawrocki wraz z Panią Skarbnik przedstawili te wyniki. 94% ogółu właścicieli nieruchomości

złożyło deklaracje. 

Wciąż trwa weryfikacja, wysyłane są upomnienia. 

Radni zwracali uwagę na brak odpowiedniej ilości pojemników na śmieci.  Kierownik P. Nawrocki składał

takie zapotrzebowanie, mimo to nie wywiązał się z obowiązku kierownik „wysypiska” Pan Lewandowicz. 

Dyrektor P. Szczudłowski zapewnił że zajmie się sprawą.

Generalnie, gospodarowanie odpadami na terenie miasta Kowary nie przynosi żadnych strat. 

Ad. 4  W sprawach różnych zapoznano się z pismami Pani Książkiewicz z ul. Św. Anny i Pani Ożóg z

ul. Górnej. Pisma dołączone są do protokołu, wnioski jak we wnioskach.

Radni zwrócili uwagę na inne nieprawidłowości i niedogodności które można usunąć niewielkim nakładem o

co wnioskują. 

Wnioski Komisji:

1. Członkowie obydwu komisji wnioskują do pana Burmistrza o:

I - usunięcie gałęzi z ul. Górniczej prowadzącej do „Przedwiośnia”, konar drzewa uprzątnięto, gałęzie zalegają

na ulicy

II - utrzymanie porządku na terenie przy murze cmentarnym – stary cmentarz. Mur uległ zniszczeniu, nie

jest dokładnie zabezpieczony.

III - Na wniosek mieszkanki z ul. Św. Anny i nie tylko, należy uprzątnąć nielegalne gruzowisko powstałe na

terenie  przyległym  do  ul.  Św.  Anny  (nad  parkingiem)  i  ul.  Kalinowej  (skarpa).  (wszystkie  wnioski

przegłosowano jednogłośnie).

2. Wnioskujemy do Pana Burmistrza o uzupełnienie oświetlenia w dzielnicy Wojków przy ul. Górnej,

mieszkanka tej ulicy od kilku lat prosi o tę drobną inwestycję. Prosimy odpisać pani Ożóg i podać konkretny,

realny termin realizacji. (jednogłośnie) 

3.  Przy  ul.  Waryńskiego  nieruchomości  nr  32,  34,  są  obecnie  skupiskami  odpadów  i  miejscami

dewastacji. Wnioskujemy o uprzątnięcie śmieci z tych nieruchomości i zabezpieczenie tych obiektów przed

niszczeniem. (jednogłośnie) 

4.  Wnioskujemy do P.  Burmistrza aby upomnieć właściciela obiektu po byłej  kwiaciarni  przy ul.

Dworcowej o zadbanie o obiekt i zabezpieczenie go przed dojściem do katastrofy budowlanej. (jednogłośnie) 
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5.  W  związku  z  niebezpiecznym  przejściem  dla  pieszych  na  skrzyżowaniu  ul.  Ogrodowej  (przy

„Vulcanie”) - wnioskujemy o wszczęcie procedury o namalowanie pasów na jezdni (zebry).

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczące Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                            Ochrony Środowiska, Przemysłu, 

                                                                                                                                      Handlu, Usług i Rolnictwa;

                                                                                                                                         Gospodarki Komunalnej
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